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1. Mötet öppnas
2. Genomgång av tidigare protokoll

Genomgång av tidigare protokoll görs vid respektive punkt.
Kursiv text avser tidigare protokoll.
Kjell Sundberg hälsas välkommen och presentation av styrelsen görs.

3. Ansvarsområden för lagen

Behöver komma igång tidigare framöver, innan fotbollssäsongen är slut.
Varje lag kommer att få ett ansvarsområde, detta skjuts upp till nästa möte.

MH

Lagföräldrar som hjälper till med olika uppgifter i lagen.
Information behöver ses över, information ledare, ligger under laget.se.
Uppdatera och se över röda tråden till ledarmötet. AH/IA

4. Fotbollsskolan

Två nya personer kommer att gå in i arbetsgruppen och ett möte blir i februari.
Budget behöver planeras och presenteras.

AH/IA
AH/IA/ML/ME

5. Domarfrågor

Håller på att starta upp utbildning för F10/P10. MH

6. Utbildningsfrågor
Kommit nya SVFFD-utbildningar. IA/AH

7. Material

Klagomål om att nya bollarna måste pumpas innan träning, luften går ur. Kontakt behöver tas
med XXL.
Mattias har tagit upp detta på ett möte med XXL som tar med sig detta till Adidas.
Önskemål från Adidas att göra en större och gemensam beställning till dem.
Sjukvårdväska/första förbandsväska behöver inköpas till alla lag.

ML/
Johanna Kansliet
ML
ML

Förfrågningar från ledarmötet om investeringar till nästa säsong
● Små mål, istället för koner - ska finnas i förrådet. Magnus inventerar.
● Gemensamma västar, att hänga in nya vid Grislösa. Köps in nya.
● Målvaktsträning - utrustning, kontrollera med Roland.
● Hantering av inlämnade matchkläder - sorteras och inventeras inför kommande säsong.

MH

IA/Ella

8. Förrådsfrågor

● Erbjudande om att åtgärda taket utan kostnad har inkommit. Ingen information har
kommit in ännu, Anna kontrollerar vidare med entreprenören.

AH

9. Kioskfrågor

Kontroll att kioskansvarig blir kvar kommande säsong.

10. Information från ungdomsansvarig

Utdrag gällande belastningsutdrag ska lämnas in till kansliet under april 2024. Ny funktion
finns att skicka in utdraget digitalt vilket förespråkas.

Anna, Isabell och Daniel blir ledarstödjare, projekt via SISU.

Extern projektledare för att skapa röd tråd och uppstyrning av träningsmetodik mellan
årskullarna?

Belastningsutdrag ska lämnas in till kansliet för att få fortsätta träna.

IA/AH

11. Information från senioransvarig

Det ser bra ut på både herrsidan och damsidan.
Herrlagets träning, 14 spelar med på träning. P08/09 får vara med på träningen.
Ny senioransvarig behövs till styrelsen.

http://www.laget.se/


Lagfrågor övrigt

Från ledarmötet, inför 2024
● Önskemål om egen cup - finns ingen arbetsgrupp i dagsläget.

● Gemensam målvaktsträning över årskullarna - kommer under säsongen.

● Mer kontakt mellan årskullarna – hur kan vi underlätta?

● Digital bank med övningar – se punkt under ekonomi.

● Önskemål om gemensam lagetsida för tränarna – ger det något eller ska vi pusha för att
använda fotbollssektionens sida för detta?

● Boka in en dag för löpteknik med friidrottstränare?

● En målvaktstränare i varje lag efter en viss ålder?

AH/IA

MH

MH

13. Planer och anläggning

Magnus har haft kontakt med Uppsala kommun och det går inte att bevattna B-planen så länge
det inte finns vattenutkast. Kommunen kan se till att det kommer jord och gräsfrön. Frågan får
vila till nästa säsong.

● Eftersöka en ny styrelsemedlem som ansvarar för denna punkt?
● Vattenslangen är kvar utomhus och behöver felanmälas.

MH

14 Ekonomi

Nytt budgetmöte planeras. ME/ML

● Budget för 2024
● Resultat från 2023 ser bra ut ekonomiskt. Överskottet övergår till 2024 års budget. ML

15. Kansliet

Herrlaget har anmälts till seriespel.
16. Årshjul

Fotbollsskolan
Ansvarsområden
Ledarmöte - uppstart i februari

17. Frågor till och från KS

● Inkommit lös första förfrågan om möjlighet till Futsal inom SK Iron.
● Vi vill få information från KS om datum för Iron Dagen.

18. Laget.se

19. Övriga frågor

Lagfotografering – vill vi köra samma som förra året? Förfrågan skickas till ledarna, en
omröstning.

● Information behöver planeras för att eftersöka ny sammankallande, materialansvarig samt
1-2 nya ledamöter till fotbollsstyrelsen (kombinera materialansvarig och ledamot i
styrelsen? Sammankallande behöver finnas till årsmötet.

● Inbjudan till julbord 9/12

MH

20. Nästa möte

Nästa ordinarie styrelsemöte tisdag den 27/2 kl. 18.30 i klubblokalen. 
Nästa ledarmöte onsdag den 6/3 kl. 18.30 på dansbanan, Björkis.

21. Möte avslutas

Vid protokollet: Justerat av:

Helen Kyller Mård Magnus Holmstam


